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亲爱的同学们,下面是9月1日开学典礼时我们班的演讲稿,希望你们认真背诵.金秋，我们放飞梦想--2024-2024学年第一学期开学典礼演讲稿翟乃长：尊敬的各位老师，亲爱的同学们：大家好！秋风习习，秋阳高照，伴着清脆而熟悉的铃声，我们又迎来了新...
亲爱的同学们,下面是9月1日开学典礼时我们班的演讲稿,希望你们认真背诵.
金秋，我们放飞梦想
--2024-2024学年第一学期开学典礼演讲稿
翟乃长：尊敬的各位老师，亲爱的同学们：大家好！秋风习习，秋阳高照，伴着清脆而熟悉的铃声，我们又迎来了新的学期。今天，我们班演讲的题目是“金秋，我们放飞梦想。”
李彦伯：honorable teachers, dear fellow students, good morning! In this beautiful day, we come back to our school to begin the new semester. The topic for our speech is: Golden Autumn, let’s set our dreams free!
刘畅：今天，我们又回到了美丽可爱的校园，见到了可亲可敬的老师和同学们。相聚在这绿茵如画的操场，我们激动万分。一时间，静寂了两个月的校园又充满了欢声笑语。
王心笛：today, we come back to our beautiful school again, and meet our dearest teachers and fellow students. Standing here, on this green playground, our hearts full of joy! After two months silence, our school become alive instantly.
赵柏翔：我们看到200多名刚刚入学的弟弟妹妹也加入到我们的行列，脸上洋溢着灿烂的笑容。他们的到来，一方面让我们感到了自己的成长，另一方面也使我们的学校变得更加壮大。
周凌鹤：we see more than 200 students have joined us, and we see the smiles on their face. In this, we feel that we are growing up, and our school is growing stronger.
王潇雨：童年是崭新的，在我们的脑子里总会有那么多的新点子、新方法、新感受、新作品、新经验，新思维、新作为。
耿大有：childhood is a magic world, there are full of new ideas, new methods, new feelings, new projects, new experiences, new logics and new actiongs.
胡雅闻：童年是快乐的，我们充满了梦想。我们将是未来的泳坛名将菲尔普斯；我们将是明天的飞人博尔特；我们是中国的黑马刘子歌；我们是中国的巨人姚明；我们是登上世界篮坛巅峰的科比·····
王一鸣：childhood is full of happiness, we have lots of dreams. In the future, we might be adept in swimming like Michael Phelps; we might be another fastest Usain Bolt; we might be the Chinese“black horse”Liu Zige; we might be giant Yao; we might be another Kobe……
李宇皓：在课堂上，同学们那朗朗的书声，精妙的答问，多彩的主持，幽默的语言，师生之间零距离的接触，使课堂气氛有声有色；
魏欣彤：In the classroom, we are learning from our teachers. We also learns from many different activities, and we have wonderful lessons.
徐锦帆：舞台上，留下了我们美丽的身影和悠扬的歌声。我们还将与所有的同学们一起，手牵手，心连心，共同搭建友谊之桥，体验友谊的快乐。
杨晨雨：on the stage, we sing together and dance together. Hand-in-hand, we build up and enjoy our companionate friendship bridge.
许恒瑞：这个金秋，我们依然是学习的主人！在与时间赛跑的途中，我们会将步伐迈得更快，更实。
孙泽琦：in this golden season, we are going to study hard. In this race with time, we are going to walk more faster and decisively.
赵天朔：老师的含辛茹苦，我们会谨记在心；同学之间的较量，也将会更加激烈。
周怡然：we will remember all the teachers devoted themselves to us; and the competitions between our students will be more intensely.
石金璐：在修文这个充满爱心的大家庭里，激情与梦想让我们快乐地成长。
卫相岑；in XiuWen School, we are like a family. we are growing up with passion and dream.
苏子恒：白色的梦，象征着我们纯洁的心灵；蓝色的梦，湛透着我们神秘的梦幻；
许晓轩：A white dream means our purity mind; a blue dream conceals our secret thoughts.
聂星宇：绿色的梦，寄予着我们未来的希望；红色的梦，洋溢着我们鲜活的生命；
杨子晗：A green dream carries our hope for the future; a red dream shows our vitality;
王士豪：在这个金秋，我们不会让辛勤的园丁失望，我们会更进一步努力，我们会用花朵的价值，装扮校园，充实校园。
孙健羽：in this golden season, we won’t disappoint our dear teachers. We promise that we will study hard, and make our school to be proud of us.
张琰：同学们，在这个迷人的金秋，让我们乘着青春的风，在蓝天上放飞我们五彩的梦想！
刘朔辰：dear fellow student, let’s set our colorful dreams free in this gentle breeze! Let our hearts fly higher and higher in this charming season!
翟乃长：同学们，北京奥运会刚刚结束，但是新的挑战没有结束。新学期就是新的挑战、新的希望。让我们共同努力，在金色的秋季创造出属于我们的辉煌!
李彦伯：As we know, the closing ceremony for Beijing Olympics has just been hold, but it’s not the end for challenges. The beginning for this semester is a new challenge for us, and it brings new hope. Let’s stand up together to create our own brilliant future!.
合：我们的演讲到此结束，谢谢大家！
and that’s the end for our speech, thank you very much!
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